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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 2.5.2019 o 18.00 hod.  

v kancelárii starostky obce Dražkovce 
 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                hlavná kontrolórka obce 
 
Ďalší prítomní: p. Počil 
 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie  
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Prerokovanie a schválenie žiadostí o dotácie 
6. Rozpočtové opatrenie č. 2 
7. Prerokovanie a schválenie prenájmu majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa – KN C parcely č. 252/18 o výmere 160 m2 – žiadatelia Ing. Stahlová 
Stanislava a Havrilová Katarína 

8. Rôzne 
9. Záver 
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnený bol 
Jozef Sitár a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD.), účasť  je  teda  71%-ná a 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, 
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
 
 
Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného  na  pozvánke. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, 
Ing. Eduard Záborský 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

a) Vystúpil občan pán Počil, ktorý informoval o návrhu na preklasifikovanie 
priemyselnej zóny na obytnú zónu. Bolo mu odporučené, aby v tejto veci 
požiadal o zmenu majiteľku priemyselnej zóny p. Beátu Freudenberger. 
 

Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 
a) Návrh na umiestnenie retardéru a tiež zrkadla na križovatke pri starej 

požiarnej zbrojnici, ktorý podala p. Alena Cedzová v zastúpení občanov 
obecnej časti za ihriskom, nebol schválený. Pani starostka pošle vyjadrenie p. 
Cedzovej. 

 
Ad 5/ Prerokovanie a schválenie žiadostí o poskytnutí dotácii z rozpočtu obce 
v zmysle VZN o dotáciach: 
Predložený návrh, ktorý vypracovala hlavná kontrolórka bol prerokovaný a bolo 
schválené upravenie rozpočtu – navýšenie výdavkovej časti rozpočtu v oddiely 
ŠKOLSTVO – transfery CVČ o 520,- EUR. Boli schválené dotácie v sumách podľa 
predloženého návrhu pre CVČ Kamarát, R-K Cirkev, CEV Turiec a TJ Družstevník 
Dražkovce. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, 
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na poskytnutie dotácii a úpravu rozpočtu bol schválený. 
 
 
Ad 6/ Rozpočtové opatrenie č. 2/2019: 
Rozpočtové  opatrenie  č.  1  bolo  doručené  všetkým poslancom  spolu  
s materiálmi,  bolo  poslancami  prerokované  a následne  dala  starostka  o ňom 
hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, 
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh rozpočtového opatrenia č. 2 bol schválený.   
 
Ad 7/ Prerokovanie a schválenie prenájmu majetku obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa – KN C parcely č. 252/18 o výmere 160 m2 – žiadatelia Ing. 
Stahlová Stanislava a Havrilová Katarína: 
Poslanci sa dohodli, že pri určení sumy prenájmu sa budú konkrétne žiadosti 
prehodnocovať individuálne. V prípade tejto žiadosti bola navrhnutá suma 1,- EUR 
mesačne za prenájom celej parcely, ktorej sa žiadosť týka. Následne dala starostka 
obce hlasovať o prenájme  z dôvodu hodného  osobitného zreteľa za  cenu  1 €/m2 .  
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Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, Ing. Anna Smereková, Ing. Eduard 
Záborský 
Proti: p. Ján Štefanides 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie  nebolo  schválené, pretože prenájom z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa  musí byť schválený 3/5 väčšinou  všetkých  poslancov.  
 
Ad 8/ Rôzne: 
8.1.: Starostka informovala o možnosti zavedenia mobilného internetu vzduchom od 
Telekomu pre potreby futbalového ihriska a požiarnej zbrojnice, keďže pevný internet 
nie je momentálne možné zriadiť. Táto možnosť bola zamietnutá a obec nebude 
žiadať o aktiváciu služby. 
 
8.2.: Starostka informovala, že sa začal budovať a opravovať chodník na cintoríne. 
 
8.3.: Starostka informovala, že p. Jozef Vríčan bude evidovaný ako zamestnanec 
Obecného úradu Dražkovce. 
 
8.4.: Starostka informovala o cenovej ponuke na výmenu svietidiel od firmy BKL 
Elektro a zároveň poslanci poverili starostku, aby pripravila rozpočtové opatrenie na 
kúpu a montáž svietidiel a tiež na opravy a doplnenie osvetlení v obci. 
 
 
Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. 
Eva Gáborová. 

 
 
V Dražkovciach, dňa 10.5.2019 
 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................ 
 
Overili:  Ing. Róbert Krasnec ............................................................... 
 

p. Marek Šimko ...................................................................... 
 

 
 
 
 
 

.................................................................... 
Eva Gáborová - starostka obce 


